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میلیاردر شدن سواستفاده گران از ساخت و سازهای غیر مجاز
رئیس شورای شهر تهران مطرح کرد؛

رئیس شورای شهر تهران گفت: بسیاری از افراد سودجو با ساخت 
و ساز غیر مجاز میلیاردر شدند.

مهدی چمران رئیس شــورای شــهر تهران در حاشیه یکصد 
و یکمین جلســه شــورای اســامی شــهر تهران و در جمع 
خبرنگاران با اشاره به ساخت و ساز غیر مجاز در خازیر گفت: 
در این منطقه باغ وجود دارد و افراد بســاز و بفروش حرفه ای 

در این منطقه اقدام به ســاخت و ساز می کنند.
وی ادامه داد: این افراد در شــرایط فعلی کشور سو استفاده 
کردنــد امــا شــهردار منطقه با کمــک دادســتان تهران و 
نیروهای امنیتی توانســت مقابل بســیاری از ساخت و سازها 

. یستد با
چمران گفت: شــورای شــهر مکاتباتی با شــهردار منطقه 

داشــته اســت و آقای فرهادی خودش در این حوزه دانش 
کافی دارد و امیدواریم بتواند مقابل این ســاخت و ســاز غیر 

بایستد. مجاز 
وی گفت: ســاختمان ســازها از افرادی که بعضاً از شــهرهای 
مختلف به تهران آمده اند پول هــای هنگفت می گیرند و میلیاردر 

می شوند و اما مقابل ساخت و سازها گرفته شده است.

جامعه

    مهسا بهادری
محمدسرشــار رییس پیشین شبکه پویا معتقد است امکان دارد 
تماشــای صحنه آتش گرفتن یک ســطل زباله یا شنیدن خبر 
شهادت یک کودک در تیراندازی حرم شاهچراغ )احمدبن موسی 

کاظم( باعث ایجاد حس ناامنی در کودکان شود.
طبق مــاده ۳۲ پیمان نامــه حقوق کودک، کشــورهای عضو 
حــق کودک را برای برخورداری از حمایت در برابر بهره کشــی 
اقتصادی و انجام هرگونه کاری که ممکن اســت زیانبار باشد یا 
خللی در تحصیل کودک وارد آورد، یا به سامتی کودک یا رشد 
جسمانی، ذهنی، اخاقی یا اجتماعی او آسیب رساند، به رسمیت 

می شناسند.
پیمان نامه حقوق کودک ماده های متعددی دارد؛ اما موضوعی 
که ما اینجا به آن می پردازیم، بحث ایجاد اختال و آسیب زیانبار 
انجام کاری اســت که امکان دارد به ســامت جسمی، ذهنی و 

روحی کودک آسیب وارد کند.
تقریبا همه ما در جریان فاجعه تروریســتی شــاهچراغ هستیم، 
حادثه ای که در آن ۱۵ نفر به شــهادت رســیدند و عده زیادی 
نیــز مجروح شــدند، این اتفاق بــه قدر کافی تلخ هســت اما 
بزرگســالان به اقتضای سن و تجربیاتی که پشت سر گذاشتند، 
توانایی مواجهه، تحلیل و بررسی این موضوع را دارند، اما طبیعتا 
خردسال و کودکی که مشغول تماشــای کارتون است، توانایی 
مواجه شدن با این حادثه را مخصوصا زمانی که مشغول تماشای 

برنامه مورد عاقه از شبکه محبوبشان هستند، ندارند.
با علم به تمام این موضوعات شــبکه پویا)نهال(، روز پنجشنبه 
در پخشــی زنده و بــرای اولین بار، یک حادثه را پوشــش داد و 
مجری برنامه برای بخش خردســال حادثه تروریستی شاهچراغ 
را روایت کرد. این ماجرا بازخوردهای منفی بســیار زیادی را به 

دنبال داشت.
شبکه پویا از ســال۱۳۹۴ که تاسیس شد تا امروز، رویدادهایی 
مثل راهپیمایی ۲۲ بهمن یا نمایشــگاه  کتاب را به صورت زنده 
پوشــش می داد؛ اما هیچ گاه هیچ گونه اطاع رســانی این چنینی 

انجام نداده بود. برای بررسی این ماجرا که آیا واقعا رسالت شبکه 
پویا پخش چنین موضوعاتی اســت؟ و اینکــه آیا پخش چنین 
اتفاقی از شبکه کودک و خردسال کار درستی است؟ به گفت وگو 
با محمد سرشــار، رییس سابق شــبکه پویا پرداختیم که از سال 

۱۳۹۴ به مدت ۶ سال ریاست این شبکه را برعهده داشت.
در ادامه متن کامل گفت وگو را می خوانید.

* در همه جای دنیا وقتی برنامه ای پخش می شود که 
محدودیت و هشدار سنی دارد، حتما پیش از پخش 
این مسئله هشــدار می دهند، شبکه  درباره  برنامه، 
نهال نیز مخصوص کودکان اســت چه اتفاقی افتاده 
که این فاجعه تلخ بدون هشــدار و با این صراحت 
روی آنتن زنده رفته اســت؟ این اتفاق درست است 

یا خیر؟

به طور کلــی شــبکه های تلویزیونی یــا دارای مخاطب عام 
هســتند، یا مخاطب خاص دارند. شبکه هایی که دارای مخاطب 
عام هســتند، باید زمان پخش برنامه های نامناســب برای گروه  
خاصی از مخاطبان از عائم هشــدار دهنده اســتفاده کنند. این 
عائم هشدار دهنده، ممکن است براساس رده بندی سنی، وجود 
صحنه های خشن یا تصاویر ایجادکننده حمات صرع و ... باشد. 
در شــبکه های دارای مخاطب خاص، چون از ابتدا درجه ســنی 
مخاطب مشخص است، معمولا از هشدار استفاده نمی شود، بلکه 
از اساس برنامه های مناســب همان گروه سنی مخاطب پخش 
می شود. یعنی از همان ابتدا نباید برنامه نامناسب برای مخاطبان 
آن رده سنی تولید و پخش شود. مخصوصا اگر برنامه ای مناسب 
مخاطب بزرگسال باشد و محتوای آن برای کودکان آسیب زننده 

باشد.

* اینکه بدون هشــدار و درج رده سنی، برنامه ای 
درباه شــهادت چندین نفر در مسجد شاه چراغ در 
شــبکه نهال پخش شده، مقصرش چه کسی است؟ 
در واقع زمانی که یک جامعه در بحران قرار می گیرد 

وظیفه هر شبکه تلویزیون چیست؟
زمانی که بحرانی در کشور اتفاق می افتد، ماموریت شبکه های 
تلویزیونی به تناسب نوع مخاطبشان کاما متفاوت است. برخی 
شــبکه های بزرگســالان باید ذهن عموم مردم را روشن کنند و 
ماموریــت تبیینی برعهــده بگیرند. برخی شــبکه های جوانان 
باید عواقب خشــونت گرایی و تخریب اموال عمومی را به افراد 
هیجان زده یــادآوری کنند و با ماموریت انــذاری، تاش کنند 
میزان آسیب های ناشی از خشونت کور را در جامعه کاهش دهند. 
اما طبیعتا در شــبکه های خردســال یا کودکان رویکردی کاما 
متفاوت با شــبکه های بزرگســال باید حکم فرما باشد. در چنین 
شبکه هایی باید احساس امنیت در کودکان و خردسالان تقویت 
شود. به بیان دیگر اشاره به مسائلی که باعث ایجاد حس ناامنی 

در زندگی روزمره کوچکسالان می شود، کار درستی نیست.
ممکن اســت این حس ناامنی از تماشای صحنه آتش گرفتن 
یک ســطل زباله باشد یا شنیدن خبر شــهادت یک کودک در 
تیراندازی حرم شــاهچراغ باشــد. این موارد مســائلی است که 
در خردسالان و کودکان احســاس ناامنی ایجاد می کند و برای 
خانواده هایی که درگیر این اغتشاشات نیستند، مشکاتی را ایجاد 
می کند. بچه ها دچار ترس می شــوند و فعالیت هایشان در زندگی 

روزمره با اختال مواجه می شود.
* اگر این ماجرا در دوره ریاست شما بر شبکه پویا 
رخ می داد، احتمال داشــت که بابت آن از مخاطب 
عذرخواهی کنید؟ در آبان ۹۸ نیز اتفاقی مشــابه رخ 

داد، در آن شرایط اوضاع را چگونه پیش بردید؟
در دوره ای که من مدیر شــبکه کودک بودم، اغتشاشــات آبان 
۱۳۹۸ رخ داد، در آن زمــان میــزان آســیب هایی که به اماکن 
عمومی وارد شــد و افراد بی گناهی که دچار آســیبهای جسمی 

و روحی شــدند، بســیار زیادتر از اتفاقات اخیر بود. آرشیو شبکه 
کودک در آن دوران دردســترس است و می توان عملکرد شبکه 
را بررســی کرد. مهم ترین رویکرد شــبکه کودک در آن سال، 
نپرداختن به تخریب ها و آســیب ها بود. به جای آن تاش شــد 
با پخش برنامه های تقویت کننده حس همبســتگی اجتماعی و 
هویت ملی، احساس امنیت در خردسالان و کودکان قوی تر شود.

* اساسا در شبکه ای مانند پویا که مخاطبش خاص 
است، روانشــناس یا فرد متخصصی حضور دارد که 
بر کیفیت و نوع محتوایی که در شبکه به نمایش در 

می آید، نظارت داشته باشد؟
از وضعیت فعلی منابع انســانی شــبکه کودک اطاع دقیقی 
ندارم ولی در دوره ای گذشــته، دانش آموختگان رشــته های 
مدیریت رســانه، علوم تربیتی و روانشناســی کــه در حوزه 
خردســال و کودک متخصص بودند، هســته تخصصی منابع 
انســانی شــبکه کودک را تشــکیل می دادند و در گروه های 
خردســال، کودک، تامین برنامه و پخش، جدول پخش شبکه 

کودک را طراحی و تنظیم می کردند.
واکنش به پدیده های اجتماعــی در تلویزیون، اقدامی به جا و ضروری 
اســت اما در عرصه کودک و نوجوان باید تفاوتهای ظریف بین محتوای 
»دربــاره کودک« و محتوای »برای کودک« ر ا دانســت. بســیاری از 
اوقات مــا برای اینکه یک پویــش اجتماعی را ایجــاد کنیم، مخاطب 
خودمان را درســت نمی شناســیم و این عدم شــناخت مخاطب، منجر 
به خطاهایی در عملکرد رســانه می شــود، مثا هر ســال در کشور ما، 
همایشــی با نام شــیرخوارگان حسینی برگزار می شــود که مخاطبانش 
مادرانی هســتند که فرزند شــیرخواره دارند، درســت است که موضوع 
چنین برنامه ای کودکان شــیرخواره اســت ولی بزرگسالان مخاطب آن 
هستند. مســاله تفکیک میان محتوای مناسب کودک و محتوای درباره 
کودک در رشــته های مختلف هنری مطرح است. گاهی بین هنر برای 
کــودکان و هنر درباره کــودکان، خطا صورت می گیرد. ممکن اســت 
موضوعِ اثر هنری کودکان باشــد، ولی مناســب کودکان نباشــد، باید 

به این نکته در رســانه، ادبیات کودک و تولید آثار هنری توجه شود.

در گفت وگو با محمد سرشار، عملکرد شبکه پویا در پوشش اخبار حمله به شاه چراغ شیراز بررسی شد؛

عملکرد نادرست موجب حس ترس در کودکان می شود

    جوادمرشدی

دشــمن به دنبال این است که روســری را به عنوان یک نماد 
بشکند و اگر این نماد شکسته شود بحث برهنگی و موارد دیگر 
را نیز دنبال خواهد کرد، آن ها می خواهند این مرز را بشــکنند و 

در این زمینه اقداماتی را انجام دهند.
ســتاد امر به معروف و نهــی از منکر با بســیج و قوه قضاییه 
تفاهمنامه ســه جانبه ای در مورد حجاب به امضا رساند، آن هم 
در ســه صفحه. این تفاهم نامه در اجرای دســتورالعمل اجرایی 
قانون حمایت از آمران به معروف و ناهیان از منکر همچنین هم 
افزایی، مشارکت و تعامل نزدیک تر در تحقق اهداف فریضه امر 
به معروف و نهی از منکر به امضای آیت الله صدیقی رئیس ستاد 
امر به معروف و نهی از منکر کشــور، سردار غامرضا سلیمانی 
فرمانده سازمان بسیج مستضعفین و دکتر اصغر جهانگیر معاون 
اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضاییه رسید. خبر آناین 
در گفت و گو با ســید علی خان محمدی سخنگوی ستاد امر به 
معروف و نهی از منکر به بررســی مفاد این تفاهمنامه و مواضع 

اخیر این ستاد درمورد حجاب پرداخته است.
* اخیرا یک تفاهمنامه ای بین قوه قضائیه ،بسیج و 
ستاد امر به معروف و نهی از منکر در خصوص بحث 
حجاب امضاءشده است . در تشریح این تفاهمنامه 
بفرمایید قرار است چه اتفاقی در حوزه حجاب بیفتد؟

این تفاهمنامه در ســه صفحه برای اســتفاده از ظرفیت های 
مردمی امضاء شــده است؛ بســیج یک ظرفیت بی نظیر مردمی 
است که قرار است از آن در حوزه فرهنگ سازی، امر به معروف 
و نهی از منکر، ترویج معروفات و مقابله با منکرات استفاده شود. 
نیاز است که ســتاد امر به معروف از این ظرفیت بزرگ مردمی 
و شبکه ســازی بســیج در جهت اهدافی که دارد استفاده کند. 
مبحث دیگری که دراین بحث قرار اســت اســتفاده شود بحث 
آموزش اســت؛ در قانون بحث آموزش ضابطان امربه معروف و 
نهی از منکر با ستاد امر به معروف است و این همکاری در حال 
صورت گرفتن اســت که ان شاالله آموزش با همکاری همدیگر 

انجام شود. معاونت پیشگیری و وقوع جرم قوه هم یک ظرفیت 
مردمی دارد که گزارش می کنند، ما نیز یکی از بحث هایمان در 
ستاد امر به معروف و نهی از منکر این است که بحث پیشگیری 
را داشته باشیم و می خواهیم از ظرفیت های پیشگیری استفاده 
کنیم. قرار است در اســتان ها از طریق معاونت های پیشگیری 
یک هم افزایی صورت گیرد تا بتوانیم از ظرفیت های محله هم 
استفاده کنیم. در حال حاضر شــوراهای امربه معروف و نهی از 
منکر را در ســطح محات و مساجد داریم و نگاه مان این است 
که برای شــکل گیری تمدن نوین اسامی باید جامعه اسامی 
شود و جامعه هم اسامی نمی شود مگر با احیاء جایگاه راهبردی 
مسجد در محله. اگربخواهیم در یک محله ای معروف را ترویج 
دهیم یا منکری را از بین ببریم، خیلی راحت تر اســت تا این که 

بخواهیم در سطح ملی روی آن کار کنیم.
* این طرح در راستای مبارزه با بی حجابی است ؟

نه، این طرح مبارزه با بی حجابی نیســت. بحث ظرفیت های 
مردمی وآموزش ضابطان قضایی است و اصا عنوانی به نام بی 

حجابی در این تفاهمنامه نیست.
* در حوزه آسیب های اجتماعی چطور؟

بله، این طرح در همین راستاست، برای مثال فرض کنید در محله 
ای مواد مخدر و یا طاق به عنوان یک آسیب اجتماعی زیاد است، 
اگر بخواهیم با این آســیب اجتماعــی در آن محله مقابله کنیم، با 

شورای امر به معروف و نهی از منکر راحت تر اینکار انجام می شود. 
در حوزه ترویجی و فرهنگ ســازی هم در محات بهتر می توانیم 
مقابله و فعالیت کنیم، چرا که در پایگاه هر محله، یک رئیس و بخش 
هایی وجود دارد. بخش دیگر آموزش و ساماندهی نیروها و ضابطان 
بســیج و مردمی قوه قضاییه است که این ساماندهی در حال شکل 
گرفتن است. نگاه ستاد این است که باید اقداماتی که می خواهد در 
حوزه فرهنگ صورت پذیرد عالمانه و منطقی باشد. ستاد می خواهد 
اگر بناست در این زمینه اقدامی انجام شود با آموزش به روز و صحیح 
همراه باشد. البته این تفاهمنامه مفصل است و بخش های دیگری 
نیز در آن گنجانده شــده تا بتوانیم از ظرفیت های مختلف بســیج 

استفاده کنیم، از جمله بحث فضای مجازی و رسانه ای .
* نقش قوه قضاییه در این بین چیست؟

در حوزه پیشــگیری صدور کارت های ضابطان با قوه قضاییه 
است.

* صدور چه کارتی؟
بالاخره ضابط قضایی باید زیر نظر قوه قضائیه باشــد و این قوه 
باید کارت شناســایی برای ضابطان صادر کند. البته این موضوع 
الآن هم هست اما باید ساماندهی شود. به هر حال وقتی ضابط 

وجود داشته باشد، قوه قضاییه باید یک طرف ماجرا باشد.
* بــا این وجود باید آرم قــوه قضاییه بالای کارت 

باشد؟
بله

* آیا به تعداد تمام اعضاء هر پایگاه بســیج کارت 
صادر می شود ؟

نه ،طرح این اســت که فرمانده پایگاه بســیج به عنوان ضابط 
قضایی باشد و فقط برای ایشان کارت صادر می شود.

* آیا این ضابطین قضایی دســتمزدی هم در یافت 
خواهند کرد ؟

نه. البته در قانون، ضابط قضایی شامل ضابطان وزرات اطاعات، 
اطاعات ســپاه و بخشی از ناجا )پلیس اطاعات امنیت( هم است. 
اما در حال حاضر بحث ضابط قضایی در قانون محدود شده و هدف 
آن اســت که ضابط با تخصص بیشتر به امور رسیدگی کند. بحث 

آموزش ضابطان خیلی مهم اســت، چرا که ضابط قضایی اختیارات 
دارد واگر بنده هم ضابط قضایی شوم می توانم برخوردهای مختلفی 
انجام دهم و این خود نیازمنــد ارائه آموزش لازم در زمینه وظایف 
محول شده است. در حال حاضر ستاد ۱۸ عرصه تخصصی در حوزه 
های مردمی ایجاد کرده که شامل ساماندهی مطالبه گران و حوزه 
های امربه معروف در سطح کشور می شود؛ به عبارت دیگر موضوع 
امــر به معروف را تخصصی کرده ایم؛ برای مثال در حال حاضر اگر 
محیط زیســت بخواهد در زمینه دریاچه ارومیه امر به معروف و در 
این زمینه مطالباتی را مطرح کند، تا با یک منکر و معضل در حوزه 
محیط زیست مقابله کند، می تواند آن جا بیاید و در این زمینه اقدام 
کند. یا اگر کســی می خواهد در حوزه مفاسد اقتصادی و اداری و یا 
در حوزه عدالت آموزشی بیاید کار کند، الحمدلله در حال حاضر نقش 
های مختلفی تحصصی شده و آحاد مختلف مردم می توانند بیایند 

و در بسیج فعالیت کنند.
* آیا گشــت ارشــاد مدیران که از شعارهای آقای 

رئیسی بود هم جزو این 1۸ عرصه است؟
بله،ما الان گشــت ارشاد در حوزه مدیران را راه انداختیم. برای 
مثال پرونده ای داریم در حوزه نفت که به دلیل شــرایط موجود، 

گفته اند فعا اطاع رسانی نشود.
* در کدام حوزه نفت؟

در ارتباط با جایگاه های ســوخت مشکلی وجود دارد که هم در 
بحث کیفیت و هم در بحث خرابی جایگاه ورود کرده ایم و اینکه 

اصا چرا یک بانک عامل در جایگاه های سوخت وجود دارد.
* برنامه ســتاد امر به معــروف و نهی از منکر این 
اســت که از بســیج به عنوان یک بــازوی اجرایی 

استفاده کند؟
بله

* این روزها می بینیــم که حتی در حضور نیروهای 
بسیج نیز برخی خانم ها بدون روسری تردد می کنند 
و حتی تذکری هم به آن ها داده نمی شود، آیا کشف 
حجاب در حد برداشتن روسری مورد قبول ستاد امر 

به معروف و نهی ا زمنکر است؟

کشــف حجاب در قانون ما جرم اســت و ستاد امر به معروف و 
نهــی از منکر نیز از مواضع خــود در مورد حجاب کوتاه نخواهد 
آمد. اما در مورد ســوال شما نکته اینجاست که این نیروها برای 
ماموریت دیگری وارد میدان شده اند؛ برای یک ماموریت تعریف 
شــده خاص آمده اند و صرفا با کسانی که بخواهند آشوب کنند 
و آرامش مــردم را به هم بزنند برخورد خواهنــد کرد و در این 
ماموریــت اجازه ورود به بخش حجــاب را ندارند. اگر بخواهیم 
با التهاب آفرینی کاری انجام دهیم شــاید برای جامعه مطلوب 
نباشــد، دشمن منتظر اســت در این روزها با یک فرد بد حجاب 
برخورد شود و بگوید این موضوع ادامه دارد و از آن بهره برداری 
کند. این موضوع باید یک مقدار زیرکانه باشــد، اقدامات ما باید 
اقدامات درســتی باشد. ما در جلســات مختلف تاکید کرده ایم 
کــه نباید برخوردها منفعانه باشــد و ان شــاالله به زودی یک 
هماهنگی خیلی خوبی بین دستگاه های فرهنگی صورت خواهد 
گرفت و به مســئله آســیب های اجتماعی و مختلفی که در این 
حوزه وجود دارد زودتر با جدیت بیشتر و رویکرد بهتر و نوین تری 

در برابر آسیب های اجتماعی ورود خواهیم کرد.
* یعنی بعد از پایان این تجمعات و ایجاد آرامش با 

این نوع پوشش بانوان برخورد خواهد شد؟
دشــمن به دنبال این است که روســری را به عنوان یک نماد 
بشکند و اگر این نماد شکسته شود بحث برهنگی و موارد دیگر 
را نیز دنبال خواهد کرد ،آن ها می خواهند این مرز را بشــکنند 
و در ایــن زمینه اقداماتی را انجام دهنــد. یک برنامه جامعی را 
می خواهیم پیش ببریم که برخوردها به این شــکل نباشد، یعنی 
بخش ســاماندهی و آسیب های اجتماعی به یک شکل دیگری 
باشــد. اتفاقا بر عکس اینکه الان فکر می کنند حجاب آزاد شده 
و می توانند روسری را بردارند رویکرد این موضوع بین مسئولان 
یک مقدار جدی تر شده وآسیب ها را جدی تر فهمیده اند. آسیب 
های دهه هشــتاد و نودی ها در حوزه مسائل فرهنگی جدی تر 
مطرح شده و باید به این موضوع توجه ویژه شود. دو هفته پیش 
در وزارت کشور جلسه ای با وزیر کشور داشتیم که دستگاه های 
مختلف هم حضور داشتند و در آن جا بر این موضوع تاکید شد.

بسیج ضابط قضایی ماموریت مقابله با آشوب را دارد و نه حجاب
سخنگوی ستاد امر به معروف و نهی از منکر:

عضو کمیســیون بهداشت مجلس گفت: »متاسفانه شایعه ای 
شــده و خبری به گوش شــرکت های داروسازی و توزیع دارو 

رسیده که مواد اولیه گران و یا واردات آنها کم شده است.«
همایون سامح یه نجف آبادی بیان کرد: »بعضی شرکت های 
توزیع، دارو را در کارخانه ها نگه داشــتند و حتی کارخانه هایی 
که مواد اولیه داشــتند به خاطر اینکه تغییر قیمت ایجاد خواهد 
شــد از تولید دست نگه داشتند و در نهایت باعث ایجاد معضل 
شده اند. کســانی هستند که جهت سو اســتفاده های مالی به 

مسئله کمبود دارو دامن می زنند. با وجود اینکه بودجه های ریالی برای واردات مواد اولیه زیاد داده شده است 
اما همچنان توانایی واردات نیست. متاسفانه آن ۹ درصد خدمات و تعرفه های گمرکی که به دارو تعلق گرفته 

و خود وزارتخانه هم پیشنهاد داد ولی مجلس قبول نکرد این مسئله را بغرنج ترکرد.«
او ادامه داد: »طرح دارویار با اطمینان از اینکه ســازمان برنامه و بودجه تامین بودجه می کند بالاخره شروع 
شــد، ولی متاسفانه الان با این مشکل مواجه ایم که داروها و شربت های آنتی بیوتیک کودکان که قبل از این 
به صورت فراوان در دســترس مردم بود الان دیگر موجود نیســت و آنتی بیوتیک های دیگر منع فروش شده 
است.« این نماینده در پایان گفت: »»هنگام بروز یک مشکل، مدیر مربوطه نمی تواند مسئولیت آن را نپذیرد تمام 
مســئولیت های این معضل به معاونت دارویی وزارت بهداشت و درمان بازمی گردد که تدابیر لازم را اندیشه نکرده 

است. قطعا مجلس شورای اسامی این موضوع را از وزارت بهداشت و درمان پیگیری می کند.«

هشدار یک نماینده مجلس: کارخانه ها 
برای افزایش قیمت دارو تولید نمی کنند

مدیر عامل سازمان تأمین اجتماعی، آخرین جزئیات واگذاری 
سهام ۹۰ هزار میلیاردی به این سازمان را تشریح کرد.

میرهاشــم موســوی گفت: در حال حاضــر در بخش درمان 
مســتقیم مشــکل خاصی وجود ندارد و عماً هیچ پرداختی از 
جیب مردم انجام نمی شود.وی در خصوص واگذاری سهام در 
سال گذشته، افزود: در ســال گذشته با همکاری هیئت دولت 
بــا تأمین اجتماعی تمامی ســهام به تأمیــن اجتماعی واگذار 
شــد و اتفاق خوبی که رخ داد این بود که در گذشــته برخی 

شــرکت های ضرر ده به تأمین اجتماعی واگذار می شــد اما در این دوره این اتفاق رخ نداد به طوری که حتی 
یک یا دو بار مصوبه هیئت دولت را اصاح کردیم که سهام ارزنده ای را به ما بدهند که در نهایت این اتفاق 
رخ داد. مدیرعامل ســازمان تأمین اجتماعی تاکید کرد: تسویه بدهی های در این حجم تاکنون سابقه نداشته 
اســت و ما توانستیم با این سهام، بدهی ۸۸ هزار میلیاردی بانک رفاه را تسویه کنیم. موسوی افزود: در سال 
جاری نیز قرار اســت بیش از ۹۰ هزار میلیارد تومان به تأمین اجتماعی پرداخت شود که تمامی سازوکارهای 
آن انجام و مصوبه دولت در خصوص واگذاری اباغ شــده به طوری که پیشــنهادهایی داشته ایم که بتوانیم 
سهام را به نقدینگی تبدیل کنیم تا برخی از مشکاتمان برطرف شود.وی گفت: در این خصوص پیش نویسی 
را به دولت ارائه داده ایم تا سهام را به مجموعه اقتصادی واگذار کنیم و بتوانیم با نقدینگی که دریافت می کنیم 

تعهدات خود را به بیمه شدگان تأمین اجتماعی انجام دهیم.

مراحل نهایی واگذاری سهام به تأمین اجتماعی 
درمان رایگان بیمه شدگان

معاون توســعه مدیریت و منابع وزارت بهداشت، از تکمیل و 
افتتاح ۲۰۰۰ پروژه نیمه تمام با اولویت مناطق محروم کشور، 

تا پایان سال خبر داد.
بهروز رحیمی، در جلســه شــورای مدیران معاونت توســعه 
مدیریت و منابع وزارت بهداشت با بیان اینکه بلوغ سازمانی از 
شــاکله های مهم رشد بدنه و توسعه فردی و تیمی در سازمان 
اســت، گفت: بلوغ ســازمانی بر چند مدل تعریف می شود که 
شــامل، بلوغ قابلیت، بلــوغ مدیریت پروژه ســازمانی، بلوغ 

مدیریت دانش، بلوغ معماری خدمات گرا و بلوغ مدیریت منابع انسانی است.
وی ادامه داد: مهم ترین مدل بلوغ ســازمانی، مدل منابع انســانی است که در اصل به عنوان ابزار مدیریتی 
طراحی شــده است، زیرا هم می تواند برای ارزیابی سازمان مورداستفاده قرار گیرد و هم در شناسایی مراحلی 
که منجر به ارتقای عملکرد کارکنان می شــوند، کمک دهنده باشد و به عبارت دیگر این مدل بلوغ در اصل 

پشتیبان سازمان ها برای افزایش سازگاری سایر مدل ها و بهبود و توسعه مدیریت منابع انسانی است.
معاون وزیر بهداشت با تأکید بر اینکه هماهنگی بین بخشی در همه سیاستگذاری ها و اقدامات مهم سازمان 
باید بین مدیران ارشــد و میانه با رأس سازمان انجام شــود، گفت: از اهم اقداماتی که برای یکپارچه سازی 
سازمانی و تصمیم گیری اثربخش باید انجام شود، هماهنگی بین بخشی است که در این راستا هماهنگی در 

زمان مناسب، می تواند در تسریع روند تصمیمات درون بخشی و اجرای آن مؤثر باشد.

 افتتاح ۲۰۰۰ پروژه نیمه تمام 
وزارت بهداشت تا پایان سال


